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1. Opening 

De voorzitter opent de vergadering en heet een ieder van harte welkom. De heren Eilert en Middel en 

mevrouw Hemmen zijn afwezig, evenals burgemeester Velema. Mevrouw Gruben wordt vervangen door de 

heer Van Dam. Mevrouw Meijer wordt vervangen door mevrouw Kamphuis. De heer J.E. Tammes vervangt 

de heer Meendering. 

 

2. Mededelingen Raadscommissie en College 

Wethouder Luth wil naar aanleiding van diverse publicaties in de media (zonder hoor en wederhoor) iets 

zeggen over de Voedselbank. Er worden aantijgingen geuit die de wethouder nopen hierover iets te 

zeggen.  

De Voedselbank Zuidoost Groningen heeft zelf al in 2019 bij de gemeenten Stadskanaal en Westerwolde 

verzocht om een andere locatie, omdat de huidige locatie aan de Spetsebrugweg in Vlagtwedde niet 

voldoet. Het college deelt deze mening. Deze locatie was (ook volgens de gemeente) oorspronkelijk 

bedoeld als opslaglocatie voor de Voedselbank. In de loop der jaren is deze uitgegroeid tot een uitgiftepunt 

waardoor ook verkeersproblematiek is ontstaan. De afgelopen jaren hebben beide gemeenten op verzoek 

van én in gesprek met de Voedselbank Zuidoost Groningen gezocht naar een nieuwe locatie. De 

Voedselbank Zuidoost Groningen heeft in die zoektocht naar een andere locatie tot op heden geen initiatief 

getoond.  

In 2021 is met het bestuur van de Voedselbank Zuidoost Groningen een bezoek gebracht aan twee ruimtes 

in het pand van Wedeka aan de Drenthweg 3 in Ter Apel. Een van die ruimtes werd het meest geschikt 

geacht. Over de locatie aan de Drenthweg 3 was het bestuur van de Voedselbank ook positief. Er zijn op 

dit moment een weinig keuzemogelijkheden in beide gemeenten voor een locatie voor de Voedselbank. 

De nieuwe ruimtes komen qua oppervlakte minimaal overeen met de ruimte die de Voedselbank nu aan de 

Spetsebrugweg heeft. Als aan de Drenthweg 3 in Ter Apel in de toekomst ook een inbrengpunt en 

kringloopwinkel worden gevestigd dan zijn al deze voorzieningen een mooie aanvulling op elkaar voor de 

inwoners. 

Het college heeft per 1 april 2022 de gebruikersovereenkomst van de huidige locatie opgezegd. Om de 

Voedselbank meer tijd voor de verhuizing te gunnen, is deze termijn verlengd naar 1 oktober 2022. De 

huidige locatie aan de Spetsebrugweg te Vlagtwedde zal daarna ingezet worden voor activiteiten van ons 

Werklab van Afeer (re-integratie activiteiten). Met Wedeka is afgesproken, dat de nieuwe ruimte gereed zal 

worden gemaakt voor het gebruik voor de Voedselbank Zuidoost Groningen. Wedeka heeft toegezegd 

ondersteuning te willen bieden aan de Voedselbank, omdat ook de directie van Wedeka met het college 

van mening is dat dit een heel belangrijke voorziening is. 

Op dit moment maakt de Voedselbank in onze gemeente gebruik van een uitgiftepunt in Ter Apel en een 

uitgiftepunt in Vlagtwedde. Met de Voedselbank is besproken dat er na de verhuizing meerdere 

uitgiftepunten in de hele gemeente dienen te zijn. Hierop zal de Voedselbank haar bedrijfsvoering dan 

moeten aanpassen. Dat geldt ook voor de opmerking betreffende de bereikbaarheid van de nieuwe locatie 

aan de Drenthweg. 

Het garanderen van voedselveiligheid vindt het college zeer belangrijk, maar dit is primair de 

verantwoordelijkheid van de Stichting Voedselbank Zuidoost Groningen.  

Het college deelt de mening van het CDA dat de Voedselbank als voorziening voor de inwoners in deze 

financieel moeilijke tijd onmisbaar is. Het college maakt zich sterk voor het behoud van de voorziening 

Voedselbank voor de inwoners en een oplossing is gezocht, deze ligt aan de Drenthweg.  
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Het college zal zich maximaal inspannen en dit geldt ook voor Stadskanaal, Stadskanaal heeft hetzelfde 

standpunt, er is goed overleg geweest. 

 

De heer Brouwer (PvdA): de fractie heeft een opmerking met betrekking tot de ingekomen stukken. Er is 

een brief van de dorpsraden Wedde, Vriescheloo en Veelerveen. In de brief wordt opgesomd wat zij 

gemeld hebben en waar geen antwoord op is ontvangen. De fractie maakt zich zorgen over dit soort zaken. 

 

3. Vaststellen agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

  

4. A. Spreekrecht voor burgers over geagendeerde en niet geagendeerde onderwerpen 

De voorzitter geeft aan dat afgesproken is dat een van de insprekers, de heer Orsel, het woord voert bij het 

betreffende agendapunt. 

 

De heer Bakker spreekt over de veiligheid in Ter Apel, het asielbeleid en de snelheid op Hoofdkade. 

Het is een onrustige tijd in Ter Apel wat betreft de asielopvang. Het asielbeleid is mislukt. Het COA pleegt 

contractbreuk, liegt over bepaalde zaken en het COA heeft de asielopvang niet meer onder controle. 

Het aantal personen van 2000 wordt voortdurend overschreden, ondanks toezeggingen dat dit niet meer 

zou gebeuren. Iedereen kan zien dat het COA de controle kwijt is. Mensen hebben staan posten om de 

situatie in het oog te houden. Er waren vechtpartijen, met kleine kinderen wordt rond gezeuld en er waren 

scheldpartijen met moordbedreigingen. Mensen die dit aan de orde stellen worden oproerkraaiers 

genoemd. Afgezien van de beveiligers was er van gemeentezijde niemand aanwezig, laat staan iemand 

van de plaatselijke politiek. Veel mensen misten de steun. Tijdens de demonstratietocht waren plaatselijke 

politici niet meer welkom. De politici hebben de boot gemist. Dit was in Albergen anders, daar waren 

raadsleden en college wel hoorbaar en zichtbaar. 

Er zal gezegd worden dat er wel iets is gedaan, maar voor de zoveelste keer roepen dat het draagvlak 

verdwijnt is niet genoeg. Tijdens de rellen was er niemand van de politiek aanwezig. De mensen waren in 

de steek gelaten. 

De Ter Apelers eisen dat de grens van 2000 plaatsen nooit meer wordt overschreden. Het COA dient 

hiervoor te zorgen. Oproerkraaiers en veiligelanders moeten als eerste vertrekken. De rust moet zo 

spoedig mogelijk terugkeren. De echte asielzoeker heeft recht van slagen en de inwoners van Ter Apel 

willen hen helpen. Er zijn foto’s gemaakt van slapende mensen in de buurt van Jumbo etc. Dit willen de 

inwoners van Ter Apel nooit meer. 

Wie is verantwoordelijk voor de volksgezondheid? Is er toezicht op gebruik van openbare voorzieningen, 

het zwembad, Moekesgat? De inwoners stellen hier vraagtekens bij. Er is onder andere schurft uitgebroken 

en die mensen gaan wel naar het zwembad en naar Moekesgat. Het lijkt erop dat dit de politiek is ontgaan. 

Het tv-optreden van de heer Schoenmaker op NPO1: wij kunnen het hier best aan als iedereen doet wat hij 

moet doen, maar dat is niet zo. Volgens de directeur van het aanmeldcentrum wordt er dagelijks 

schoongemaakt, maar dat is volgens de heer Bakker niet het geval. 

Er wordt veel te hard gereden op de Hoofdkade in Ter Apel. Hier zou een snelheidscontrole geplaatst 

moeten worden. 

 

De heer Bakker complimenteert mevrouw Hemmen. Zij heeft Ter Apel 2 keer op tv vertegenwoordigd, en 

dat deed zij op voortreffelijke wijze. Daar kunnen velen een voorbeeld aan nemen. 
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Het platform Ter Apel bemoeit zich niet met andere plaatsen. Hoe wordt met de grootste energieslurper 

van de gemeente, zwembad Barlage, omgegaan. Krijgen deze mensen ook de energierekening? 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks) vindt het niet getuigen van respect voor de raad, gelet op wat de raad het 

afgelopen jaar al gedaan heeft. Sinds vorig jaar augustus is de raad al bezig. De heer Bakker heeft het 

allemaal meegemaakt en gezien. De heer Hoomoedt is zelf regelmatig te vinden op het COA terrein en dat 

geldt ook voor andere raadsleden. Het is spijtig dat de heer Bakker de raad zo neerzet. Het is ook spijtig 

dat de raad niet welkom was bij de demonstratie in Ter Apel. 

 

De heer Bakker verwoordt ook de mening van anderen. Gisteravond was er niemand van de politiek 

aanwezig. U moet zichtbaar zijn. De heer Bakker heeft waargenomen is dat er geen enkele politicus was, 

alleen de heer Joling. U moet voor uw mensen zichtbaar blijven. De gewone man wil graag dat iemand van 

de politiek door het dorp loopt. Dat moet niet alleen op verkiezingsfeestjes. 

 

Mevrouw Lambeck: Oudeschans Dijkwal 1 en 2. De tekst is als bijlage gevoegd. 

 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief) complimenteert mevrouw Lambeck voor de wijze waarop 

zij haar verhaal heeft gedaan. Mevrouw Van der Horst dankt mevrouw Lambeck voor haar komst. 

 

B. Spreekrecht voor commissieleden 

CDA, mevrouw Heidekamp: 

De ingediende vragen naar aanleiding van Het Dagblad van het Noorden d.d. 5 september 2022 ‘Nieuwe 

locatie is voor Voedselbank ongeschikt’ zijn door de wethouder ruimschoots beantwoord. 

De fractie kon zich niet voorstellen dat het artikel in het Dagblad van het Noorden zou kunnen kloppen. 

De fractie is blij met de toelichting die de wethouder heeft gegeven en hoopt dat gezamenlijk met de 

Voedselbank wordt gezocht naar goede huisvesting en dat dit niet via de pers gaat. 

 

VVD, de heer Buigel: 

De heer Buigel was verbaasd dat in De Kanaalstreek d.d. 20 juli 2022 (voorheen de Ter Apelercourant), de 

gemeente kenbaar maakte voornemens te zijn om een perceel van 27.670m2 groot aan de Heembadweg 

te verkopen aan twee ondernemers. De publicatie van de gemeente was een week na de laatste 

raadsvergadering. Uit navraag bleek dat dit gaat om camping Moekesgat. Voor de duidelijkheid geeft de 

heer Buigel aan niets tegen de ondernemers te hebben, maar dat het gaat om het proces en de 

communicatie hiervan.  

- Heeft het college er bewust voor gekozen om dit te publiceren exact na het begin van het zomerreces van 

de gemeenteraad? 

Antwoord wethouder Kuper: er is niet bewust voor gekozen. Om de voortgang te waarborgen is er voor 

gekozen om kort na de laatste taxatie (van juni 2022) de publicatie op te stellen. De onderhandelingen 

tussen de gemeente en de ondernemers lopen op dat moment nog. Dit resulteert in twee 

koopovereenkomsten waarover het college nog een besluit moet nemen. 

 

- Kan het college zijn argumentatie verduidelijken om welke redenen zij de camping voornemens is te gaan 

verkopen? 

Antwoord wethouder Kuper: het college is aan het verkennen of het college wil verkopen, het hangt af van 

verschillende omstandigheden.  



5 
 

De ondernemers hebben het verzoek tot aankoop neergelegd bij de gemeente. Het betreft de grond plus 

de opstallen. De ondernemers hebben de laatste jaren veel in de camping en de cafetaria geïnvesteerd. Er 

zijn plannen om meer Investeringen te doen. De investeringen worden geremd, omdat de ondernemers niet 

meer willen investeren in gronden/opstallen die niet hun eigendom zijn. De beide ondernemers hebben de 

laatste jaren bewezen serieuze ondernemers te zijn. 

 

- Hoe gaat het college een marktconforme prijs bepalen? Hoe wordt rekening gehouden met alle gedane 

investeringen van zowel ondernemer als gemeente? 

Antwoord wethouder Kuper: voor de cafetaria met het terras en de camping met bedrijfswoning zijn door 

een taxateur van buiten deze regio die gespecialiseerd is in recreatieve vastgoedobjecten, twee 

taxatierapporten opgesteld. Deze taxatiewaarde is in de onderhandelingen met de ondernemers het 

uitgangspunt. Er wordt rekening gehouden met de investeringen van de ondernemers op het moment dat 

de herontwikkeling van Moekesgat is afgerond. Deze investeringen zijn verdisconteerd in de taxatiewaarde 

wat gebruikelijk is. 

 

- Wanneer is dit besproken in het college? En welk besluit heeft het college daarin genomen en was dat 

besluit unaniem? 

Antwoord wethouder Kuper: er is nog geen besluit genomen. Een voorgenomen verkoop moet verplicht 

worden gepubliceerd in het kader van transparant overheidshandelen (Didam-arrest). Zodra de 

onderhandelingen zijn afgerond zal het college een besluit nemen over de verkoop van de camping en de 

cafetaria. 

 

- Om welk perceel gaat het precies, kan dit worden verduidelijkt? Om welke stukken grond gaat het hierbij? 

Hoort de zonneweide van het zwembad hier ook bij? Het eilandje? De zuidzijde van het Moekesgat? En 

wat doet de verkoop met het openbare karakter van de waterplas? 

Antwoord wethouder Kuper: het kaartje waarop dit is aangegeven zal aan de raad worden gestuurd. De 

zonneweide, het eilandje, de zuidzijde van Moekesgat worden niet meegenomen in de verkoop. De 

waterplas blijft openbaar toegankelijk op de wijze zoals het nu is.  

 

Hebben zich inmiddels ook andere gegadigden gemeld? 

Antwoord wethouder Kuper: nee die hebben zich niet gemeld. 

 

Ecologisch Alternatief, mevrouw Van der Horst: 

Aanleiding: ingekomen post 30 en 31,32,33 rond en tijdens het reces; vakantietijd. 

Onderwerp : omissies en herstel van fouten in plannen Oude Schans 

Tijdens de raadsvergadering van 22 juni heeft het grootste deel van de raad ingestemd met het 

herstelbesluit waarin alle omissies gecorrigeerd zouden zijn. Op 29 juni heeft de stichting Vesting Oude 

Schans, de gemeente een filmpje gestuurd met beelden van het heien dat van start was gegaan op het 

terrein waar de nieuwe loodsen moeten komen. 

Op 26 juli krijgt de raad een memo met de informatie dat het hier niet gaat om een gebied met lage, maar 

om een gebied van middelniveau archeologische waarden, dat het jammer is dat inmiddels de palen de 

grond al zijn ingegaan en dat er waarschijnlijk beschadigingen zijn ontstaan. Dat is heel jammer, maar daar 

is helaas niets meer aan te doen.  

Op 16 juni is een rapport vrijgegeven, dat in opdracht van de gemeente is opgesteld waaruit blijkt dat het 

hier niet gaat om lage maar om middelniveau van archeologische waarde en dat er daarom een 



6 
 

bureauonderzoek gedaan dient te worden. Daaruit kan worden geconcludeerd dat de gemeente hiervan al 

op de hoogte was voor de raadsvergadering. Het wordt ondersteund door het filmpje, toch gingen de palen 

de grond in. 

Bijkomstige ernstige gevolg is dat voor het noodzakelijke onderzoek, proefboringen niet meer afdoende 

zijn, maar dat sleuven gemaakt dienen te worden. Die sleuven kunnen door de aanwezigheid van de 

heipalen niet meer worden gemaakt. 

 

Vragen: Wethouder Huizing zei op die vergadering dat archeologisch onderzoek niet nodig was, vrijstelling 

zou zijn gegeven. Dit was nadat het rapport al openbaar was geworden. 

- Was de gemeente al voor de raadsvergadering op de hoogte dat er een archeologisch onderzoek moest 

plaatsvinden en is de raad daar bewust niet over geïnformeerd?  

Antwoord wethouder Kuper: het herstelbesluit is op 22 juni 2022 genomen. Op 22 juni werd de heer Kuper 

geïnstalleerd als wethouder. De wethouder is het met mevrouw Van der Horst eens dat dit anders had 

gemoeten. Vandaar dat de raad door middel van een memo is geïnformeerd. De raad is geïnformeerd over 

de opdracht die is gegeven voor een gemeentelijke archeologische waarden- en verwachtingenkaart. 

De voormalige wethouder was op de hoogte van het bureauonderzoek. Het is voor wethouder Kuper 

onduidelijk waarom dit niet met de raad is gedeeld. Nadat de heer Kuper geïnstalleerd was is hij en het 

college door de betrokken ambtenaar bijgepraat. Met het memo is toen de raad zo spoedig en transparant 

mogelijk geïnformeerd.  

 

- Hoe kan het dat op dat moment dat het rapport is vrijgegeven de gemeente geen bouwstop heeft 

afgekondigd tot na het nodige onderzoek? 

Antwoord wethouder Kuper: een bouwstop kan worden opgelegd wanneer sprake is van overtreding van 

omgevingsvergunning of van bouwen zonder verguning. Hiervan was geen sprake en daarom kon geen 

bouwstop worden opgelegd. 

 

- Is mijn conclusie juist dat de raad in het algemeen, maar ik als raadslid in het bijzonder bewust ben 

voorgelogen? En zo, ja waarom? 

Antwoord wethouder Kuper: dit had de wethouder ook graag willen weten. Als portefeuillehouder heeft de 

heer Kuper dit zo snel mogelijk willen rechtzetten. Op 22 juni werd door de vorige wethouder aangegeven 

dat de vergunning verleend was op basis van een lage verwachtingswaarde. De vergunning is op 4 februari 

2022 verleend, het bureauonderzoek was toen nog niet uitgevoerd. In februari werd uitgegaan van lage 

verwachtingswaarde op basis van onder andere de indicatieve kaart archeologische waarden (IKAW). Het 

antwoord is dus deels juist, maar zoals later is gebleken, zeker niet volledig. 

 

- Hoe gaat u nu de schade die u berokkend heeft herstellen? 

Antwoord wethouder Kuper: het onderzoek heeft inmiddels plaatsgevonden, ook ter plaatse van de 

aardappelschuren. Op basis van de analyse van de boorstaven is geconcludeerd dat er geen aanwijzingen 

zijn voor archeologische resten ter plaatse. Het onderzoeksrapport wordt nu verder uitgewerkt en zal ter 

beoordeling worden voorgelegd aan Libau. De verwachting is dat de te bebouwen gronden worden 

vrijgegeven. Door de bouw zijn geen archeologische waarden verstoord.  

 

Mevrouw Van der Horst schrok bij wat zij te zien kreeg bij de ontvangst van de informatie. Het is 

verschrikkelijk, een dieptepunt. Het is lastig voor de wethouder dat hij deze erfenis krijgt.  
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Mevrouw Van der Horst kan zich niet voorstellen dat op een van de oudste delen van ons land, een van de 

weinige vestingen die er zijn, geen schade is aangericht door de palen. Er zijn archeologische vondsten 

gedaan. Mevrouw Van der Horst hoopt dat in het vervolg precies wordt verteld hoe het zit, dat er 

transparantie is, ook naar de mensen van buiten. 

 

GroenLinks, de heer Hoomoedt: 

Vraag 1: De Voedselbank geeft aan dat zij erg teleurgesteld is in de nieuwe locatie bij Wedeka. Is het 

college van plan om samen met de voedselbank een oplossing te zoeken? Deze vraag laat de heer 

Hoomoedt gelet op mededeling wethouder Luth, voor wat het is. 

Vraag 2: Het laatste prostitutiebedrijf in Klein Ulsda is inmiddels gesloten. In een aparte email stuur ik u de 

documentatie omtrent het veranderen van de APV voor de andere seksinrichting in Klein Ulsda. De APV is 

toen (2012) aangepast en de mogelijkheden voor Clubs zijn daarmee meer beperkt. Nu is de andere 

seksinrichting ook gesloten. Nu komt nogmaals de vraag: is het mogelijk om de APV wederom aan te 

passen om te voorkomen dat hier wederom een seksinrichting in gehuisvest wordt? 

Het gaat erom dat het ondoorzichtig is. Het gaat er niet om dat een dergelijk bedrijf er niet moet zijn. Het is 

te ondoorzichtig. Er zijn geluiden dat dames uit Oostbloklanden hier tegen hun wil verblijven. De gemeente 

kan dit beperken door het in de APV op te nemen. De heer Hoomoedt ontvangt schriftelijk antwoord. 

Vraag 3 heeft de heer Hoomoedt ingetrokken, maar ging over integriteit van raadsleden, commissieleden 

en plaatsvervangend commissieleden in de media. 

 

De voorzitter geeft aan dat er een email is van de portefeuillehouder over vraag 2 (prostitutiebedrijf Klein 

Ulsda). Er komt nog een aanvullende schriftelijke reactie. 

 

PvdA, mevrouw Duursma: 

Mevrouw Duursma is blij te horen dat er gestreefd wordt naar meer uitgiftepunten van de Voedselbank. 

Bij de Stichting Welzijn zijn zorgen over de energiekosten. Zijn er concrete oplossingen mogelijk voor de 

mensen die door de energie eindafrekening in de problemen komen in december. 

Kent het college het initiatief Lekker Anders in Stadskanaal en Brownies en Downies? Dit ontbreekt in onze 

gemeente. Is de wethouder bereid te onderzoeken of zoiets in onze gemeente kan worden gerealiseerd. 

 

Wethouder Ebbers: ook het college maakt zich zorgen over de stijgende energieprijzen. De landelijke 

overheid wil tot 2023 wachten, maar de gemeente wil dat er nu actie komt. Veel huishoudens kunnen niet 

wachten tot volgend jaar en zitten deze winter in de kou. Zij hebben zorgen en stress over hoe zij de 

eindafrekening moeten betalen. Het college maakt zich zorgen en de cijfers liegen er niet om. Op1 januari 

2020 waren huishoudens in Westerwolde gemiddeld 2.000 euro per jaar kwijt aan energiekosten. Op 1 

januari 2022 was het gemiddeld 4.000 per jaar. Per 1 juni 2022 was dit al 5.500 euro. Het college wil de 

inwoners niet in de kou laten staan en zijn druk bezig met een plan van aanpak om energiearmoede te 

bestrijden. Hierbij wil het college verder kijken dan de 120 procent norm. Het bereiken van de groepen zal 

niet gemakkelijk zijn. Het college doet haar uiterste best om de inwoners te helpen en de gevolgen van de 

energiearmoede te verminderen en waar mogelijk te voorkomen. Eerlijkheid gebied ons te zeggen dat 

effecten op korte termijn niet voldoende zijn. Desalniettemin gaat het college aan de slag en vraagt de raad 

om mee te denken.  

 

Mevrouw Duursma (PvdA) had gevraagd om concrete oplossingen. 
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Wethouder Ebbers: concrete voorstellen en oplossingen staan in het plan van aanpak. Dit komt snel naar 

buiten. Het college denkt aan het opplussen van de ondersteuning die geboden wordt via RLWP, ook moet 

gedacht worden aan de voorzieningswijzer. Het college is ook bezig met oplossingen op korte termijn. 

 

Wethouder Luth: vindt het een prachtig idee om iets vergelijkbaars als Brownies en Downies in de 

gemeente te doen. Er zou wellicht een mogelijkheid zijn in het atrium van het zwembad in Vlagtwedde. Het 

is echter niet de taak van de gemeente om dit te doen. De wethouder wil wel meedenken. Het is belangrijk 

om te kijken of er een ondernemer bereid is om dit te gaan doen. Vanuit economische zaken kunnen wij 

daar iets in betekenen. Help en kom met ondernemers. 

 

Mevrouw Duursma (PvdA) Lekker Anders heeft aangeboden de kennis met de gemeente te willen delen. 

 

PVV, mevrouw Staphorst: 

Ecologisch bermbeheer. Op de Buiskoolweg stonden borden met de tekst “niet maaien in verband met 

ecologisch bermbeheer”. Er was echter geen bloem meer te zien, er was gemaaid. De bermen van de 

Blijhamsterweg waren niet gemaaid en stonden vol prachtige bloemen, deze berm wordt door boeren 

beheerd.  

Wat is het beleid van de gemeente Westerwolde met betrekking tot het maaien, waarom er al begin 

september gemaaid en niet pas eind oktober? 

Wethouder Van der Goot: de bermen zijn gemaaid door het waterbedrijf  i.v.m. uitvoering van 

werkzaamheden uit aan de waterleiding. 

Mevrouw Staphorst (PVV) wat is het beleid. Hoeveel keer per jaar wordt er gemaaid. 

Wethouder Van der Goot: er wordt in het voorjaar en het najaar gemaaid. 

 

De heer Rep (PVV): ook de PVV maakt zich grote zorgen om honderden gezinnen en bedrijven die de 

komende winter getroffen worden door de hoge energienota’s. De gasrekening bestaat voor 37 procent uit 

overheidsheffingen. Daarbij komen de prijsstijgingen van levensmiddelen waardoor er grote problemen bij 

de huishoudens ontstaan. Een gemiddeld gezin gaat er gemiddeld 500 euro per maand op achteruit, 

bedrijven zullen failliet gaan. Het kabinet van Rutte leeft in andere wereld en verklaarde dat er vele 

miljarden worden uitgegeven aan klimaatdoelen. Dit gaat over de rug van de Nederlanders die hun gezin 

nauwelijks kunnen onderhouden. Er zullen bedrijven noodgedwongen moeten sluiten, cafetaria’s, bakkers, 

agrarische bedrijven. De PVV maakt zich grote zorgen. Wat gaat het college doen? Er zullen aanvragen 

voor steun worden ingediend. Er moet een pakket aan maatregelen komen dat duidelijk gepubliceerd moet 

worden aan de inwoners. 

 

5. Vaststellen verslag commissievergadering d.d. 1 juni en 29 juni 2022 

De verslagen worden ongewijzigd vastgesteld. 

 

6. Rekenkamer Westerwolde 

De voorzitter licht dit agendapunt toe als voorzitter van de financiële adviescommissie. Gevraagd wordt 

om een oordeel over een Rekenkamerverordening en het instellen van een commissie op basis van een 

personele unie met de gemeente Pekela in verband met kostendeling.  

De griffie van Westerwolde zal hiertoe worden uitgebreid met 0,17 fte. De helft van de kosten hiervan 

zullen door de gemeente Pekela worden gedragen indien de raad besluit de verordening vast te stellen en 

de procedure in gang te zetten.  
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De heer Brouwer (PvdA) de vragen die de fractie had zijn inmiddels beantwoord. Dit onderwerp kan als 

hamerstuk naar de raad. 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks): de raad kan de rekenkamer niet verplichten tot het doen van 

onderzoeken naar bepaalde onderwerpen. De vraag is of de raad een rekenkamer kan verplichten 1 à 2 

keer per jaar een onderzoek te doen. Wat de rekenkamer doet is aan de rekenkamer, maar er is een 

verplichting, omdat er ook voor betaald wordt. 

In het stuk staat dat Stadskanaal en Oldambt ook een email hebben gekregen. Zij hebben niet gereageerd. 

Is er nog een follow up call geweest? De heer Hoomoedt kan zich voorstellen dat dat er toch overleg met 

deze gemeenten komt, om voor heel Oost-Groningen een rekenkamer krijgen. 

 

De heer Lok (CDA): het is een prima voorstel. Het kan van grote toegevoegde waarde zijn voor de raad. Bij 

complexe vraagstukken kan de rekenkamer een goede bijdrage leveren. 

In verleden rekenkamer is er ook een rekenkamer geweest. De heer Lok zou er voor willen pleiten om 

goede afspraken te maken met de rekenkamer en de verwachtingen die er zijn, duidelijk uit te spreken. De 

rekenkamer moet werken in goede afstemming, een goede balans. Een personele unie met Pekela is 

prima, maar het zou nog mooier zijn indien dit breder zou worden. 

 

De heer Rep (PVV) is voorstander van het stuk. De rekenkamer is ter ondersteuning van de raad. De PVV 

zal er op toezien dat het adequaat gebeurt. 

 

De voorzitter: de rekenkamer heeft een inspanningsverplichting en dit zal worden medegedeeld aan de 

sollicitatiecommissie. Er is nogmaals contact geweest met de andere gemeenten, maar zij zullen niet 

meedoen. 

 

TWEEDE TERMIJN 

 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief): in Vlagtwedde was een rekenkamer en toen mochten 

onderwerpen voor onderzoek worden aangereikt aan de rekenkamer. De rekenkamer mag niet worden 

aangestuurd, maar onderwerpen die belangrijk gevonden worden kunnen wel worden aangereikt. 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks): de rekenkamer wordt heel serieus genomen door GroenLinks. 

 

De voorzitter: zodra een rekenkamer is ingesteld zal een gesprek met de raad of met een deel daarvan 

worden georganiseerd. Voorstellen kunnen worden gedaan, maar de rekenkamer blijft autonoom. 

 

Dit voorstel gaat als afhamerpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 
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7. Bestemmingsplan Bellingwolde, Molenlaan tussen 24 en 38 

 

Wethouder Kuper: de initiatiefnemer wil zijn woonboerderij verkopen, maar wil wel graag in Bellingwolde 

blijven wonen. De initiatiefnemer wil een woning bouwen. Er staat een hobbyschuur dat als bijgebouw zal 

dienen op het perceel bij de beoogde woning. Op basis van de woonvisie is op dit plan positief gereageerd 

en dit heeft geresulteerd in het voorliggende bestemmingsplan. Er heeft overleg plaatsgevonden met 

omwonenden en er zijn geen zienswijzen ingediend. Op advies van de provincie is een ecologische 

QuickScan uitgevoerd. Hieruit blijkt dat alleen bomen worden gekapt zonder noemenswaardige 

ecologische waarde of potentiële verblijfplaatsen. 

 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief): in het voorstel staan redelijke argumenten. Het zal er 

heerlijk wonen zijn, mevrouw Van der Horst heeft het bos bezocht.  

Het bos ziet er uit als vele andere in Nederland, er sterven steeds meer bomen. Er staat vermeld dat de 

bomen zijn aangetast door de letterzetter. Volgens mevrouw Van der Horst wordt in de tekst de volgorde 

omgedraaid. De bomen worden zwakker door het klimaat daardoor komen de letterzetters om het hout op 

te ruimen. De letterzetters ruimen in het bos het oude hout op. Het is fijn dat ze er zijn.  

Er waren bomen die gekapt moesten worden. Hoeveel bomen denkt de wethouder dat er gekapt gaan 

worden. In het bos zijn ontzettend veel vogels en eekhoorns. In het onderzoek werd gezegd dat er geen 

sporen waren van onder andere eekhoorns, die zijn er veel.  

Er is wederom gekozen voor een scan en dat is jammer. De provincie heeft gevraagd om een rapport.  

Doe een ecologisch onderzoek, want een dergelijk onderzoek wordt door iemand gedaan die daartoe is 

opgeleid, een ecoloog. Het rapport wordt opgezet ten gunste van de natuur. 

Een scan is een momentopname, de mensen zijn hiervoor een uur geweest. Je kan nooit hetzelfde doen 

als in een onderzoek. Men is in maart gaan kijken. In maart slaapt meer dan de helft van de dieren nog. 

Hierdoor is het rapport van de scan onvolledig, maar dat staat ook in het rapport (07.05). 

Waarom is weer voor een scan gekozen? Waarom is het niet goed aangepakt? Degene die daar wil gaan 

wonen is ook gebaat bij een goed onderzoek met goede resultaten. 

Bij 7.01 is een tekening van het huis gemaakt, rechts op het perceel. Dat stuk van het bos was nog 

behoorlijk gezond. De linkerkant van het perceel minder goed, het bos is er daar slechter aan toe. Het zou 

een betere plek voor het huis zijn. Is de tekening wel correct? 

Waarom kiest het college de gemakkelijkste weg als het om de natuur, flora en fauna gaat? In deze tijd 

waarin de natuur zo belangrijk is.  

 

De heer Brouwer (PvdA): waarom wordt de scan pas gedaan nadat de provincie dit aangeeft? Waarom is 

de scan niet eerder gedaan? In het voorstel werd geconcludeerd dat het eigenlijk niet nodig was. Nu is er 

een scan en nu blijkt dat er wel herplanting moet plaatsvinden. 

Is dit plan binnen de bebouwde kom of buiten de bebouwde kom van Bellingwolde.  

Uit overleg met omwonenden wordt geconcludeerd dat er geen zienswijzen verwacht worden. Hoe reëel is 

deze aanname? 

 

De heer Visscher (Gemeentebelangen): GB is content met dit voorstel en het kan als hamerstuk naar de 

raad. 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks) betuigt steun richting mevrouw Van der Horst. GroenLinks steunt haar 

volledig. 
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De heer Rep (PVV) complimenteert mevrouw Van der Horst. Het is goed dat er mensen zijn dit zo goed 

uitzoeken. De PVV raadt het college aan om over te gaan tot een goed gedegen onderzoek. Geen 

hamerstuk. 

 

Wethouder Kuper: dit college heeft zichzelf ten doel gesteld tempo te maken met woningbouw. Dat heeft 

tot een aantal keuzes geleid. 

Mevrouw Van der Horst zegt dat de letterzetter dood hout opruimt, maar de letterzetter tast hier ook 

gezonde bomen aan. Mede door de stormschade van het afgelopen jaar is er geen reden om woningbouw 

niet toe te staan. 

QuickScan: de provincie heeft advies uitgebracht en hiermee wordt aan het advies gevolg gegeven. 

Geadviseerd is om te herplanten. Het is geen verplichting. De initiatiefnemer wil in een bos wonen en 

daarom kan de wethouder zich voorstellen dat de beplanting daarop aanpast wordt. Voor elke boom die 

gekapt wordt moet een vergunning worden aangevraagd en verleend. Hoeveel bomen buiten dat kader 

vallen weet de wethouder niet precies, maar hij kan informeren of dit inzichtelijk is. Het antwoord kan naar 

de raad worden gestuurd. 

Er is niet gekozen voor de gemakkelijkste weg. Het is een kostenafweging. Wanneer een nog uitgebreider 

onderzoek wordt gedaan, betekent dit extra kosten voor de initiatiefnemer. Het is de vraag of een 

uitgebreider onderzoek tot een andere conclusie leidt. Wij vinden het ook belangrijk om tempo te maken en 

extra eisen vindt het college niet nodig. 

Gevraagd werd waarom de scan niet eerder is uitgevoerd. Een QuickScan is niet altijd nodig. Toen bleek 

dat de provincie deze scan adviseerde is dit aan de initiatiefnemer gemeld en hij heeft dit laten uitvoeren. 

De woningbouw vindt plaats binnen de bebouwde kom. Er zijn geen zienswijzen ingediend en termijn is 

inmiddels verstreken. De tekening is correct. 

 

TWEEDE TERMIJN 

 

De heer Brouwer (PvdA): in de brief van de provincie staat dat geadviseerd wordt om een QuickScan te 

doen. Een ecologisch onderzoek is niet nodig. 

 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief) heeft de brief van de provincie anders gelezen.  

Het komt voor dat de letterzetter soms gezonde bomen aantast. Als het ongezonde hout vrijwel op is en er 

zijn veel letterzetters dan worden ook gezonde bomen gegeten. De wethouder noemt tempo als argument, 

maar tempo nooit een goed argument. Degelijkheid en goed gaan altijd voor. Zeker met de natuur die we 

zo nodig hebben, moeten we ondersteunen en beschermen.  

Een scan is een matige manier om te kijken naar een stuk grond. Het woord zegt het al, het is vluchtig. Er 

is een uur gekeken. Het rapport geeft aan dat het nooit volledig kan zijn in die korte tijd. De reptielen 

sliepen nog en ook andere dieren waren nog niet erg actief in maart. 

De initiatiefnemer wil vast ook dat het bos goed onderzocht wordt. Mevrouw Van der Horst pleit nog steeds 

voor een onderzoek.  

 

De heer Hoomoed (GroenLInks) de wethouder geeft aan dat voor de bomen waar kapvergunning voor 

nodig is, deze aangevraagd moet worden. Er zijn ook bomen waarvoor geen kapvergunning nodig is 

(minder dan 40 cm doorsnee op 1,50 m.).  
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Dit betekent dat in een naaldbomenbos haast een heel bos verloren kan gaan. Het is goed dat de 

wethouder de raad informeert over hoeveel bomen er gekapt gaan worden. 

 

Wethouder Kuper is bereid om te informeren naar het aantal bomen dat gekapt gaat worden. Snelheid wil 

niet zeggen dat het ten koste gaat van degelijkheid. Dat is zeker niet de bedoeling. Snelheid en 

degelijkheid kunnen hand in hand gaan. 

 

Dit voorstel gaat als bespreekpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 

 

8. Plan van aanpak omgevingsplan Ter Apel 

Wethouder Kuper geeft een toelichting. 

De kans bestaat dat per 1 januari 2023 de Omgevingswet in werking treedt. Begin november wordt hier 

een beslissing over genomen. De gemeente heeft voorbereidingen voor het inwerkingtreden getroffen. De 

Omgevingsvisie is door de raad vastgesteld. Deze visie is het kader voor de omgevingsplannen zoals die 

zullen worden vastgesteld. In de Omgevingsvisie van Westerwolde staan de kwaliteiten van deze 

gemeente, hoe de gemeente met de omgeving willen omgaan en welke ontwikkelingen wel of niet gewenst 

zijn in Westerwolde. Het omgevingsplan is een uitwerking van de Omgevingsvisie en vervangt de geldende 

bestemmingsplannen en beheersverordeningen. De Omgevingswet verplicht gemeenten om in 2029 een 

definitief omgevingsplan te hebben dat aan alle regels van de wet voldoet. Het streven is om in 2025 het 

omgevingsplan voor de gemeente te laten vaststellen door de raad. Nu ligt voor het plan van aanpak voor 

het maken van een omgevingsplan voor Ter Apel. De inhoudelijke keuzes volgen bij het vaststellen van het 

omgevingsplan. De raad is bevoegd het omgevingsplan vast te stellen. Vanwege de nieuwheid en de 

complexiteit is het belangrijk dat de raad betrokken/geïnformeerd is gedurende het gehele proces. Daarom 

is vorige week een informerende bijeenkomst georganiseerd voor de raad en zullen er in ieder geval nog 

twee avonden worden georganiseerd waar thema’s worden besproken die te maken hebben met keuzes 

die uit dit proces naar voren komen. Het concept omgevingsplan zal worden voorgelegd. 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks): de informatieavond was goed. Het is raar om het omgevingsplan Ter 

Apel te noemen terwijl het eigenlijk het omgevingsplan Westerwolde is. Er wordt gestart met Ter Apel. Gaat 

de naam nog veranderen? 

 

De heer Tammes (CDA): het is een complexe taak. Is het mogelijk om te onderzoeken of punten van 

woningbouw te bevorderen en door te trekken naar andere kernen in plaats van alleen Ter Apel? 

 

De heer Brouwer (PvdA) op een bijeenkomst vorige week is gesproken over het als raad betrekken van 

burgers bij besluitvorming. De reglementen zijn hier niet op aangepast. Hoe wordt de burger betrokken? 

Hoe gaat het college de participatie regelen? 

 

Wethouder Kuper: de opmerking van de heer Hoomoedt is terecht. Het was te kort dag om de naam te 

wijzigen voor deze vergadering. Het zal worden aangepast voor de komende raadsvergadering. Er wordt 

een omgevingsplan voor geheel Westerwolde vastgesteld, Ter Apel is deelgebied. 

Wat betreft de woningbouw geeft de wethouder aan dat dit moet worden uitgezocht. Het zou mooi zijn 

wanneer dit kan worden versneld. Voor de participatie van burgers (vraag PvdA) komt een separaat 

voorstel naar de raad met verschillende keuzemogelijkheden. 
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TWEEDE TERMIJN 

 

De heer Lok (CDA) participatie is een belangrijk onderwerp. Er is een omgevingsvisie voor de gemeente 

Westerwolde opgesteld. Wordt er nog over deelplannen nagedacht? . Vlagtwedde heeft bijvoorbeeld een 

dorpsvisie. Ter Apel heeft geen dorpsvisie. De heer Lok mist dit. Wordt het idee van de visie meegenomen 

in het plan zelf of komt er nog van te voren een visie voor Ter Apel? Wat voor plek krijgt dat?  

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks): het is goed om te benadrukken dat Ter Apel eerst wordt gedaan en dat 

daarna wordt gebouwd aan de andere kernen. Er zijn veel cultuurverschillen en daarom moet er niet 

letterlijk worden geknipt en geplakt. Er moet oog blijven voor de verschillen die er zijn. 

 

Wethouder Kuper: bij het vaststellen de omgevingsvisie zijn de inwoners betrokken. Verschillende 

bijeenkomsten zijn georganiseerd. Iedere kern is betrokken. Er is een visie voor de gehele gemeente, niet 

specifiek per dorp. Vlagtwedde bijvoorbeeld heeft een visie specifiek voor Vlagtwedde. De omgevingsvisie 

is voor de hele gemeente. Het participatieproces voor het vaststellen van het omgevingsplan is geborgd. 

Het is niet de bedoeling dat er wordt geknipt en geplakt. Uitgangspunt zijn het bestaande beleid en de 

geldende bestemmingsplannen, beschermde dorpsgezichten en dergelijke. Uniformiteit is wel het streven, 

want dat maakt handhaving gemakkelijker. Nu gelden bijvoorbeeld voor dakkapellen in Bellingwolde 

andere regels dan in Ter Apel. Voor zover mogelijk wordt rekening gehouden met ter plaatse geldende 

gewoontes en activiteiten. 

 

De voorzitter noemt de gedane toezeggingen: naam wordt gewijzigd in omgevingsplan Westerwolde, 

deelgebied Ter Apel.  Onderzocht gaat worden woningplannen worden meegenomen. 

 

Dit voorstel gaat als hamerpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 

 

9. Verzoek bouw woning in Veele/aanpassing woonvisie 

De heer Orsel (inspreker) is al 11 jaar met een bouwplan bezig waarvoor door gemeenteraad moties en 

amendementen zijn ingediend om het plan mogelijk te maken. In het commissievoorstel waarin staat wat 

de gemeente had kunnen en moeten doen in de afgelopen jaren om het plan mogelijk te maken. Het wordt 

vervolgens tegen de heer Orsel gebruikt. Om de kavel staat helaas een stippellijntje. Deze stippellijn zorgt 

ervoor dat de heer Orsel wordt tegengewerkt . De heer Orsel heeft in de tussentijd niet stil gezeten en er 

zijn wat nieuwe dingen die ook in het commissievoorstel staan. Er zijn mogelijkheden om direct grenzend 

aan een bebouwingscluster in het buitengebied eventueel woningen te plaatsen. De buurman van de heer 

Orsel wil ook graag een levensloopbestendige woning bouwen. In die zin begrijpt de heer Orsel dan ook 

niet hoe het kan dat men nog niet met hem hierover in gesprek is geweest. 

De heer Orsel heeft een rotte kies in Veele gekocht als instrument omdat hij geen compensatiegrond had, 

want dat moet blijkbaar. Die kavel moet opgeruimd worden en dat doet de heer Orsel dan ook. De heer 

Orsel gaat wel zelf wonen, maar het is bedoeld om zijn wens aan de Kolonel Blondeelweg vorm te geven. 

De heer Orsel wacht af wat er met het commissievoorstel gebeurt. Op de wensen van de gemeenteraad is 

niet ingegaan, behalve op een bespreking die er ooit geweest is met de provincie. Vooraf is aangegeven 

dat de gemeenteraad het plan wel wil, maar dat de ambtenaren en de toenmalige wethouder het plan niet 

zagen zitten. De heer Orsel vindt het niet normaal hoe het gaat: hij is een beetje klaar mee. 
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Wethouder Kuper: al 11 jaar is de heer Orsel nu met dit plan bezig. Nu ligt voor kennisname van de brief 

van de Gedeputeerde Staten van 6 juli 2021 en het verzoek om aanpassing van de gemeentelijke 

woonvisie, af te wijzen. De provincie is heel duidelijk. Ook al zou de woonvisie aangepast worden dan nog 

is het plan in strijd met de Omgevingsverordening. Daarnaast is het college van mening dat een concreet 

bouwplan niet thuishoort in een visie. Het college wil niet dat er gebouwd wordt in het buitengebied. De 

Woonvisie is niet bedoeld om particulier of individueel belang te dienen. 

 

De heer Brouwer (PvdA): de heer Orsel gaf aan dat hij een ander perceel heeft aangekocht waar een 

bouwval op staat. Gaat de heer Orsel daar wonen of is het nog van plan aan de Kolonel Blondeelweg te 

gaan wonen? 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks): GL heeft meerdere malen gezegd door moties, onderzoek te laten doen. 

Steeds komt er nul op het rekest, ook van de provincie. De vraag is waar de macht en kracht van de raad 

ligt. Het lukt nu weer niet. Ergens moet je ook iemand niet meer in de waan laten dat dit ooit wel een keer 

gebeurt. Er moet duidelijkheid zijn. De provincie wil de grens niet opschuiven.  

 

Mevrouw Heidekamp (CDA) sluit zich aan bij de inbreng van de heer Hoomoedt. Geconstateerd moet 

worden dat alles is geprobeerd om dit plan toch nog een kans te geven. Vanaf het begin af aan leek het 

plan van de heer Orsel kansloos. Het is heel vervelend voor de heer Orsel. Op een gegeven moment moet 

worden geconstateerd dat het is wat het is. De vorige raad heeft een ultieme poging gedaan om het plan 

door te laten gaan. De provincie gaat hierover. Het beleid is helder. Er moet een punt achter deze casus 

worden gezet. 

 

De heer Rep (PVV): het is onvoorstelbaar hoe deze soap loopt. Het speelt al vanaf 2012. Alleen al door 

volharden van deze inwoner zou het college de regels ruimhartig moeten toepassen. De heer Hoomoedt 

heeft het duidelijk verwoord. Misschien kan de grens worden opgerekt. De burger staat nog steeds in de 

kou.  

 

Mevrouw Van der Horst (Ecologisch Alternatief): het is niet alleen een lang verhaal, maar er zijn ook rare 

dingen gebeurd. Mevrouw Van der Horst heeft eerder haar bewondering uitgesproken voor de volharding 

en beschaving van heer Orsel en zijn familie. Mevrouw Van der Horst vraagt de heer Orsel om te vertellen 

hoe het zat met de verandering van de Woonvisie waardoor het plan niet kon doorgaan. Er zijn rare 

aanpassingen geweest waardoor het plan steeds gedwarsboomd werd.  

Mevrouw Van der Horst kan zich voorstellen dat deze mensen het gevoel bekruipt dat het ze niet gegund 

wordt. Misschien wil men de moeite nemen een lijstje op te stellen met de punten die werden aangepast 

waardoor het niet mogelijk is. De veranderingen hebben grote invloed gehad en dit is de uitkomst. 

 

De heer Visscher (Gemeentebelangen) wil duidelijk maken dat het feit dat de heer Orsel lid is van 

Gemeentebelangen is, geen invloed heeft op de besluitvorming. 

 

De heer Orsel: antwoordt de heer Brouwer: ja, hij zal daar gaan wonen. Met de bouw van een woning zal 

worden begonnen. Een andere keuze heeft hij niet. Dat heeft hij er om aan de Kolonel Blondeelweg een 

woning te krijgen. Mevrouw Van der Horst vraagt naar de punten. De provincie wijst het af als niet op een 

uniforme manier in een woonvisie opneemt zoals toen in de raad bepaald is. Het staat ook in het 

amendement. Dan kun je mogelijkheden creëren. Dat is niet zo moeilijk.  
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Als er een keer nee is gezegd, krijg je niet zomaar ja in deze gemeente. Daar loopt het spaak. De heer 

Orsel is al 11 jaar bezig. Het kan wel. De provincie zegt steeds: “je moet het bij de gemeente zoeken”. De 

raad heeft aangegeven zet het in het beleid, maak er mogelijkheden voor.  

Nu moet het afgewezen worden voor de zoveelste keer, terwijl er niets gebeurd is. Het ligt niet aan de raad 

maar waar ligt dat wel aan? 

 

Mevrouw Heidekamp (CDA): het verhaal van de heer Orsel luidt dat vanuit de provincie wordt gezegd dat 

het wel kan en dat het aan de gemeente ligt. In de brief van de provincie wordt het plan in alle gevallen 

afgewezen. Het verleggen van de grens van de bebouwing is de bevoegdheid van de provincie. Blijkbaar 

ziet de provincie geen mogelijkheid om mee te werken. Het zou bijzonder zijn als ambtenaren van de 

provincie de heer Orsel de illusie geven dat dit kan, terwijl zij deze brief sturen aan het college van 

Westerwolde. Het was 11 jaar geleden ook al duidelijk. Mevrouw Heidekamp begrijpt de teleurstelling. 

Tegelijkertijd hoort zij de heer Orsel zeggen dat hij het andere perceel gaat bebouwen om daar recht te 

krijgen. Mevrouw Heidekamp ziet dit niet gebeuren gezien de regelgeving die er is. Mevrouw Heidekamp 

snapt dat de heer Orsel alles op alles zet, dat is zijn goed recht. 

Er is een keer een punt bereikt. Mevrouw Heidekamp begrijpt niet de verwarring dat ambtelijk iets anders 

wordt gezegd dan in de brief. 

 

De heer Orsel: U kunt allemaal zich nog wel het mailtje herinneren van landschapsarchitect van de 

provincie waar duidelijk in staat dat de gemeente niet mee wilde werken aan het plan, terwijl het 

amendement voorlag. Dat gebeurt achter de schermen.  

De heer Orsel heeft een rotte kies gekocht. Wanneer je een rotte kies koopt dan kun je er ook mee om de 

tafel. Je kunt er iets mee. Bij deze gemeente komt hij niet verder, want er is nee gezegd en het blijft nee. 

De kavel van de heer Orsel is gegijzeld en dat mag niet binnen de WRO 2. Dan komt de gemeente om de 

grond te onteigenen. Het is geen natuur, het ligt aan het stedelijk gebied en het is akkerbouwgrond. Het is 

onzin. 

 

Wethouder Kuper heeft geen vragen meer gehoord. De reactie van de provincie is duidelijk. Volgens de 

door de raad vastgestelde Woonvisie is het niet mogelijk op die plek te bouwen. Misschien heeft die 

ambtenaar naar dat besluit verwezen. 

 

TWEEDE TERMIJN 

 

De heer Hoomoedt (GroenLInks): vraagt aan Gemeentebelangen of de raad op de hoogte gebracht wordt 

van het besluit van Gemeentebelangen. Zodat de heer Hoomoedt het kan heroverwegen. Daarom zou de 

heer Hoomoedt dit weten voor de raadsvergadering van 28 september.  

 

Dit voorstel gaat als bespreekpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 

 

10. Onttrekking openbaar verkeer weggedeelte Zwattenwal Ter Apel 

Wethouder Van der Goot: het voorstel is uitvoering van het door de raad aangenomen bestemmingsplan 

Rundehaven. Het is de bedoeling om een vijverpartij aan te leggen. Deze zou kunnen bijdragen aan de 

oplossing van de waterproblematiek in de Rundehaven.  

 

Dit voorstel gaat als hamerpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 
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11. Herziening bebouwde komgrenzen Wegenverkeerswet 

Wethouder Van der Goot: tientallen jaren terug zijn de komgrenzen vastgesteld. Er zijn wijzigingen in de 

loop der jaren geweest en daardoor is een herziening nodig. Het heeft alleen te maken met de 

Wegenverkeerswet 1994 en de handhaving daarvan. 

 

De heer Koskamp (Gemeentebelangen) heeft de kaartjes bekeken. In sommige gevallen is er netjes om 

de gebouwen heen getekend en in andere gevallen lopen de lijnen dwars door een gebouw. Bijvoorbeeld 

Blijham/Wedderveer aan de ene kant om de woning heen, aan de andere kant van het dorp is dwars door 

de woning heen getekend. Is daar een verklaring voor? 

 

Wethouder Van der Goot: er waren aanpassingen gedaan. De Meet stond er ook niet op. De school Ter 

Apelkanaal ook niet. De wethouder zal hier nog op terugkomen waarom dit niet is aangepast.  

 

TWEEDE TERMIJN 

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks)heeft het verleggen van de komgrenzen effect op de aanrijtijden van de 

hulpdiensten en de handhaving door de politie? 

 

Wethouder Van der Goot: het heeft geen effect op de aanrijtijden van de hulpdiensten. 

 

Dit voorstel gaat als hamerpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022.. 

 

12. Onttrekking openbaar verkeer weggedeelte parkeerplaats Stationsstraat/Oude Weg Ter Apel en 

verbindingspad RSG-Stationsstraat 

Wethouder Van der Goot: het betreft uitvoering geven aan de wensen die in een overleg tussen de 

omgeving en de RSG zijn geuit. Er komt een waterberging, een parkeerplaats wordt opgeofferd. Het heet 

een wadi. Het pad wordt een groen parkje wat moet zorgen voor een grotere verkeersveiligheid in de 

openbare ruimte van de RSG en het verplaatsen van activiteiten naar de parkeerplaats van het Dr. 

Mansholtpark. Er zijn wel eens evenementen in de buurt en daar is rekening mee gehouden. Het personeel 

wordt bij evenementen gevraagd om de auto’s ergens anders te parkeren. Het uitbreiden van het aantal 

parkeerplaatsen op het Dr. Mansholtpark wordt onderzocht.  

 

De heer Hoomoedt (GroenLinks): er zijn regelmatig evenementen. Het plan ziet er goed uit. Het is goed 

dat het paadje verdwijnt. Wanneer er iets te doen is op Dr. Mansholtpark zijn er weinig 

parkeermogelijkheden voor het personeel. Is er gekeken of er een optie is om elders te parkeren of is het 

een optie om dat nog eens te bekijken? 

 

De heer Buigel (VVD) waar gaat men parkeren als er een evenement is? In hoeverre zijn deze plannen 

gecommuniceerd met overige gebruikers van de parkeerplaats op het Dr. Mansholtpark? En hoe staan 

deze gebruikers hierin? 

 

De heer Peters (Gemeentebelangen) vraagt zich af hoe het zit met noodvoorzieningen op het moment dat 

er een festiviteit is. Het fietspad wordt normaal gesproken gebruikt voor de hulpdiensten en dat kan niet 

meer. Dit zou uitgezocht moeten worden. 
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Wethouder Van der Goot: er wordt gekeken naar mogelijkheden om het aantal parkeerplaatsen op het Dr. 

Mansholtpark uit te breiden. De parkeerdruk in de buurt wordt groter maar de omwonenden en de hele 

omgeving zijn meegenomen in deze plannen.  

Noodvoorzieningen/hulpdiensten: De wethouder zal nagaan of er een alternatief is voor de hulpdiensten 

indien het fietspad dat nu wordt gebruikt zou vervallen. De wethouder zal hier schriftelijk op terug komen. 

 

Dit voorstel gaat als hamerpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 

 

13. Normen en toetsingskader 2022-2023 

Wethouder Kuper: dit is een jaarlijks terugkerend onderwerp. Hierin staan de verordeningen en 

beleidsregels die het kader vormen voor de rechtmatigheidscontrole van de accountant. 

 

De heer Buigel (VVD): in de financiële afstemmingscommissie is een afspraak gemaakt om nader 

geïnformeerd te worden over de mogelijkheden die er zijn en welke instrumenten de raad kan gebruiken 

om dit eventueel aan te passen. Dit komt ook bijna jaarlijks terug, maar tot op heden is dit niet gebeurd.  

 

Wethouder Kuper: als de heer Buigel dit graag wil, kan dit worden geregeld.  

 

De voorzitter: de voorzitter van de financiële afstemmingsgroep zal hiervoor neemt contact opnemen om 

een datum te plannen, in overleg met de griffie. 

 

Dit voorstel gaat als hamerpunt naar de raadsvergadering van 28 september 2022. 

 

14. Sluiting 

De voorzitter dankt voor de aandacht en sluit de vergadering. De voorzitter benadrukt dat er nog 

kandidaten voor het voorzitterschap van de commissie en voor andere functies kunnen worden 

voorgedragen. 

 

Ondertekening, 

 

Hanneke van Barneveld      Wilt Meendering   

Raadsadviseur       voorzitter 

 

Bijlagen: 

Tekst Stichting Vesting Oudeschans 

 

 


